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Reden om het onderwerp op agenda te plaatsen: 
 
De afgelopen jaarwisseling is er een brede maatschappelijk discussie ontstaan over het afsteken van 
consumentenvuurwerk. In de gemeente Lansingerland is door de gemeente een flitspeiling gedaan, 
het weekblad Hart van Lansingerland heeft een enquête uitgevoerd en op initiatief van de fracties 
van D66 en VVD is er een beeldvormende avond geweest met presentaties van de brandweer, politie 
en ambtenaren. 
Tevens zijn er de Tweede Kamer voorstellen gedaan om vuurpijlen en knalvuurwerk te verbieden 
alsmede door de fracties van GroenLinks en de PvdD om alle vuurwerk vanaf F2-niveau te verbieden. 
Uit de peiling en enquête kwam als belangrijkste conclusie naar voren dat 65% van de inwoners van 
Lansingerland overlast ervaart, dat 69% van de inwoners voor een totaalverbod is en dat 65% van de 
inwoners voor een centrale vuurwerkshow is. 
Wetende dat zowel de VRR in mei de personeelsbezetting in kaart moet gaan brengen voor 
jaarwisseling alsmede dat de detailhandel de bestellingen moet gaan doen voor de verkoop is dit het 
juiste moment om deze bespreking nu te houden. 
 
GroenLinks heeft derhalve de volgende vragen aan de overige fracties en de portefeuillehouder: 

- zijn de fracties en het college het eens dat (knal)vuurwerk een grote schadebrenger aan 
mens, milieu en materieel is? Met het afsteken hebben met name COPD-patiënten grote last, 
er komen zware metalen de vrije natuur in, de leefwereld van wilde dieren heeft te kampen 
met ernstige schade en er was in de nacht van 2019/2020 voor €39K aan schade. 

- Rotterdam heeft in januari ingestemd met een totaalverbod, zijn de overige fractie en het 
college niet bevreesd dat men Lansingerland zal gaan gebruiken als uitwijkplaats voor het 
afsteken van vuurwerk wat de overlast mogelijk negatief zal gaan beïnvloeden? 

- Het college heeft, bij monde van wethouder Fortuyn, gezegd de Rotterdamse lijn te gaan 
volgen, nu Rotterdam besloten heeft tot een totaalverbod, wat houdt dit in voor het beleid 
in Lansingerland? 

- Is het college genegen om een onderzoek te gaan naar de mogelijkheid van een totaal 
afsteekverbod van vuurwerk in de gemeente? Nu ook de Korpschef van de politie eenheid 
Rotterdam, Hans Vissers, bekend heeft gemaakt dat een totaalverbod makkelijker te 
handhaven is dan een gedeeltelijk verbod en ook de directeur van de VRR, Arjen Littooij, 
voor een totaalverbod is. 

- Is het college genegen om een onderzoek te doen naar de mogelijkheid van een 
afsteekverbod van vuurwerk van de klassen F2 en F3? 

- Is het college genegen om onderzoek te doen naar een verbod op de verkoop van 
consumentenvuurwerk in de gemeente? 

- Wat is het standpunt van de overige fracties op de laatste drie vragen, zijn zij voorstander 
van een verbod op het afsteken danwel verkopen van vuurwerk? 

- Wat is het standpunt van de overige fracties en het college om de mogelijkheid te 
onderzoeken van één of meerdere centrale vuurwerkshows, georganiseerd samen met de 
lokale middenstand? 
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